
USPEHI IN TEŽAVE GASILCEV

Slabe zveze z brigado in industrijo
V petih ljubljanskih občinah je v 102 gasilskih

društvih na terenu in v 23 industrijskih gasilskih
društev vključenih nad sedem tisoč gasilcev in
gasilk. Pet občinskih gasilskih zvez se že nad 20 let
povezuje v Mestno gasilsko zvezo Ljubljana, ki jo
vodita predsedstvo in štab operative. Predsednik
prvega je Franci Vrbinc, poveljnik slednjega pa
Jože Vidmar. 15. aprila je imela MGZ Ljubljana
občni zbor, na katerem so pregledali delo v lan-
skem predkongresnem letu, se dogovorili za nalo-
ge v letošnjem letu, ko bo potekal XI. kongres
Gasilske zveze Slovenije ter za obdobje 1988
- 1992 izvolili vodstvo zveze in določili okvirni
program dela.

Predsednika predsedstva Francija Vrbinca smo
prosili, naj izpostavi nekaj aktualnih dogajanj
v ljubljanski gasilski organizaciji.

Prav gotovo je jaTnosti premalo znano, da se je
predkongresnega tekmovanja udeležilo iz Ljublja-
ne na občinskih ravneh skupaj 255 ekip vseh
kategorij, na republiška spopada v Koper in Rib-
nico pa je šlo 58 ekip. Uspeh na obeh tekmovanjih
je bil najboljši od vseh dosedanjih nastopov na
kongresnih tekmovanjih, saj so članice IGD Pa-
pirnice Vevče v A kategoriji zasedle 1. mesto,
člani pa 2. mesto v svoji kategoriji. Članice GD
Šenkov turn so bile 4. v A kategoriji, mladinke
GD Šmartno ob Savi pete, člani IGD Saturnus pa
tudi peti.«

Med občinskimi gasilskimi zvezami, mestno
zvezo, brigado in društvi ste vzpostavili dobro.
povezavo.

»Odločili smo se, da bomo zaradi slabih tele-
fonskih zvez vzpostavili med vsemi akterji požar-
nega varstva v Ljubljani UKV zveze. Tako smo na
ozemlju vseh petih ljubljanskih občin usposobili
237 prenosnih fiksnih in ročnih postaj. Žal pa so
se pojavili problemi pri servisiranju radijskih sred-
stev. Delovna organizacrja »Iskra servisi« ima ze-
lo monopolen nastop - seveda v slabem pomenu
besede - in ne opravlja popravljanja postaj v red-

nem roku, pa čeprav imajo še garancijo. Tudi
v industrijskih gasilskih društvih (!) niso vzposta-
vili toliko postaj, kot smo bili dogovorjeni.«

Vam je v Ljubljani uspelo izpeljati zadolžitev
X. kongresa Gasilske zveze Slovenije o 600 IGD
v Sloveniji?

»Ne. Kot že veste imamo v vseh petih občinah
le 23 IGD. V delovnih organizacijah očitno meni-
jo, da bi ob požarih lahko primerno ukrepale
gasilske enote civilne zaščite ali pa se zanašajo na
poklicno brigado in bližnja gasilska društva.
V Ljubljani na srečo že dalj časa nismo imeli
katastrofalnega požara, a takrat bo ideja o indu-
strijskih gasilskih društvih žal spet prepozna.«

Je med prostovoljnimi (nepoklicnimi) in poklic-
nimi gasilci ljubljanske brigade primerna pove-
zava?

»Vsi operativci se zavedamo, da bi moralo biti
sodelovanje med člani gasilskih društev in brigado
Ljubljana boljše in na višjem organizacijskem in
strokovnem nivoju. Na vseh sejah štaba operative
smo razpravljali o tem, vendar nismo dosegli pre-
mika pri tem. Že upeljano dežurstvo gasilskih
društev v domaiih gasilskih domovih ter stalna
povezava z brigado tudi v drugih ozirih, je v tninu-
lem letu močno nazadovala. Upamo, da bo z reši-
tvijo kadrovskih zagat v brigadi postala ta resnični
nosilec požarnega varstva v našem mestu, seveda
podprta z nekaj tisoč prostovoljnimi gasilci v 102
krajevnih in 23 IGD.«

Kako boste ljubljanski gasilci sodelovali na XI.
kongresu Gasilske zveze Slovenije od 17. do 19.
junija v Celju?

Pred kongresotn se bomo dogovorili za vsebin-
ski nastop naših delegatov v razpravah ter za
enoten izgled 4 ešalonov gasilcev in gasilk v zak-
ljučnem mimohodu. Želimo, da bi bil kongres
v ponos vsem članom organizacije, ki uporablja za
predstavljanje v javnosti in za pozdrav med člani
geslo: NA POMOČ!«
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